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Els veïns de Coll Favà i l'Ajuntament acorden importants millores pel barri

Els veïns de Coll Favà i l'Ajuntament han signat un conveni que preveu importants millores dins el
procés d'urbanització del barri. D'aquesta manera, es posa punt i final a la polèmica generada arran de
la construcció del Vial de Connexió.

Després d'anys lluitant per un model de barri equiparable a la resta de la ciutat, els veïns de Coll Favà han vist
acomplertes les seves pretensions. Recordem que una sentència judicial va donar la raó als veïns que
consideraven injust que l'Ajuntament imputés al barri la construcció del vial de connexió, conegut com
l'Escalextric. Amb aquest acord, les dues parts han consensuat les actuacions que farà l'Ajuntament com a
reinversió pel barri.

D'aquesta forma, es pavimentarà l'avinguda Alcalde Barnils fins el pont del carrer Vicenç Foix i es remodelarà
la Plaça de la Creu. El conveni també preveu construir un accés rodat des de l'obelisc de Coll Favà fins a
l'estació dels Ferrocarrils de Can Sant Joan, així com la construcció del Vial Interpolar, entre altres punts.

El president de l'Associació de Veïns de Coll Favà, José Antonio Jorques, ha remarcat el gran esforç realizat
pel sector veïnal per fer realitat aquest conjunt de millores:

José Antonio Jorques: Aquest acord neix de l'esforç de tots els veïns i de l'Alcalde

Per la seva banda, l'alcalde Lluís Recoder ha reconegut que el projecte inicial d'urbanització presentava
diverses mancances, però ara s'ha felicitat per aquest acord, després d'un llarg procés de negociacions amb els
veïns:

Lluís Recoder: Molts veïns han estat uns autèntics col·laboradors del projecte

L'Ajuntament preveu que els propers mesos el projecte d'urbanització de Coll Favà estigui enllestit. Hi ha
diverses actuacions que ja s'estan realitzant com la remodelació a la plaça de la Creu de Coll Favà.
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